


deze vier buitenlandse luchtvaartmaatschappijen moeten vergoeden.

· In deze huidige crisis zien we dat het afsluiten van een zgn. “vliegticketverzekering”
(voor zover we hebben kunnen nagaan) niet meer mogelijk is. Dat heeft onze
aandacht en die van de Kamer. Zie kamervragen. Url toevoegen. De minister
zal als hier iets over te melden is de Kamer informeren.

2. Waarom kiest de minister nu voor inzet op een Europese garantie op de vouchers ipv een nationale?

· Steunmaatregelen voor de luchtvaartsector in Nederland en Europa zijn erop gericht
bedrijven niet failliet te laten gaan en juist overeind te houden. Hierdoor wordt ook
gewaarborgd dat passagiers hun geld niet kwijtraken.

Mis hier mijn redenering:

Voor NL maatschappijen inzet NL overheid gericht op Klm en dochter transavia.
Dan heb je TUI en Correndon, hoofdzakelijk pakketreizen dus garantiefonds.
Dan heb je het Gezien de andere grote spelers vanaf Schiphol/NL dus over een
NL fonds om buitenlandse luchtvaartmaatschappijen te stutten. Daarom
maken wij ons hard voor Europese garantieregeling/IATA.

· (achtergrondAchtergrondAch

Achtergrond om beeld te schetsen: als NL garant zou staan heb je het over een enorm
bedrag. Het afgelopen jaar reisden bijna 80 miljoen mensen van en naar Nederland
met het vliegtuig.

· Het speelt ook bij andere lidstaten, Met een Europese garantie
komen de risico niet onevenredig terecht bij een afzonderlijke
lidstaat.
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